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Protokoll styrelsemöte SPF Fryksdalen 2024-06-05. Möte 6 
 

Närvarande: Inga-Lill Junedahl, Yvonne Backman, Birgitta Emmesjö-Johansson, 

Thomas Larsson, Gunvie Thulin, Kerstin Johannesen, Thomas Palmgren och 

Erik Waldenström. 
 

1.  Mötets öppnande 

Inga-Lill öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
 

2.  Val av justeringsperson 

Birgitta Emmesjö-Johansson utsågs till justerare. 
 

3.  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes med följande tillägg: Övriga frågor från Thomas 

Palmgren 
 

4.  Föregående protokoll / Erik 

Protokollet gicks igenom, enligt det nedan, godkändes och lades till 

handlingarna. Styrelsen diskuterade frågan om ”Digitaliseringsombud”. Bosse 

Gunnarsson lovade att ställa upp som ”Back up” åt Thomas Palmgren, som 

valdes till ”Digitaliseringsombud”. 

Bosse Gunnarsson valdes att ingå i valberedningen under ett år. 

4 kvarvaranda datorer kommer att säljas ut till några medlemmar som är 

intresserade. Detta kommer att presenteras via mail och först till kvarn gäller. 

Samma förfaringssätt kommer att gälla för en begagnad skrivare. 
 

5.  Ekonomi / Thomas 

Föreningens tillgångar är i kassa 2 833 kronor, på bank 16 520 kronor och på 

placeringskonto 51 728 kronor. 

  

6.  Aktuella äldrefrågor 

Lite diskussioner om matdistributionen, se föregående protokoll. 

 

7.  Höstens aktiviteter  

 

Aftaskaffe följande datum kl. 14.00 på Allaktivitetshuset, om inte annat anges. 

Denna aktivitet bestämdes att läggas i början på månaden. 

Kvällsträffar följande datum kl. 18.00 beslutades att läggas i slutet av månaden. 
 

• 3 september, aftaskaffe med tema tandhälsa och dess ekonomi samt 

äldrefrågor i kommunen. 

• 14 september, Allaktivitetshuset firar 5 års-jubileum med Öppet hus. Då 

visar alla föreningar i ”Huset” upp sin verksamhet. 

• 19 september, kvällsaktivitet vinprovning med Munskänkarna. 

• 8 oktober, aftaskaffe med tema Trygghetsfrågor där polisen är inbjuden. 

• 24 oktober, kvällsaktivitet. Denna dag är FN-dagen och styrelsen avser att 

bjuda in en person, troligen Freddy Kjellström som kommer att belysa de 

hotbilder som vi kan väntas bli utsatta för. 
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• 5 november, aftaskaffe utbytt mot en lunch i Allaktivitetshuset. Några 

smårätter serveras och kocken berättar om innehåll och smaker. 

• 21 november, kvällsaktivitet med musik av Ulf Adolfsson. 

• 3 december, aftaskaffe där Herbertssonstjejerna hjälper medlemmarna 

göra fina juldekorationer.  

• Vecka 50 Julbord, på Kulinarika. 

• I slutet av oktober planeras för en resa till Wermlandsoperan i samarbete 

med Tuula Dajén. 

 

Ovanstående program kommer att annonseras i Sunne-Nytt under vecka 34. 

 

8.  Övriga frågor 

Thomas Palmgrens redogörelse från styrelsemötet i Allaktivitetshuset och 

beträffande 5-års jubileet.  

 

9.  Mötets avslutande 

Mötet avslutades efter att styrelsen bestämt höstens styrelsemöten enligt 

följande: 

7 augusti 

11 september 

16 oktober 

13 november 

11 december. 

Mötet avslutades genom att Inga-Lill bjöd styrelsen på en smakrik och god lunch. 
 

 

 

 

 

…………………………………………………    ……………………………………………. 

Ordförande Inga-Lill Junedahl                     Sekreterare Erik Waldenström 

 

 

 

………………………………………………… 

Justerare Birgitta Emmesjö-Johansson 

 

 

 

 

 


